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CONSELL DE GOVERN 

 

A la ciutat de València, el dia 30 de gener de 2024, a les 09,14 hores, a la Sala de Juntes 
del Rectorat, sota la presidència de la Sra. Rectora, María Vicenta Mestre Escrivá, i amb 
l’assistència de les persones que s’indiquen a continuació, queda constituït en sessió 
ordinària el Consell de Govern de la Universitat de València. 

 

Assistents:  

(Amb vot) 

Rectora: Maria Vicenta Mestre Escrivá 

Secretària General: Maria Elena Olmos 
Ortega 

Gerent: Juan Vicente Climent Espí 

Vicerectora d’Estudis: Isabel Vázquez 
Navarro 

Vicerector d’Ordenació Acadèmica i 
Professorat: Ernest Cano Cano 

Vicerectorat de Formació Permanent, 
Transformació Docent i Ocupació: Ángeles 
Solanes Corella 

Vicerector d’Investigació: Carlos 
Hermenegildo Caudevilla 

Vicerectora d’Innovació i Transferència: Rosa 
Mª Donat Beneito 

Vicerectora de Cultura i Societat: Ester Alba 
Pagán 

Vicerector d’Internalització i Multilingüisme: 
Carles Padilla Carmona 

Vicerector de Planificació, qualitat i 
Tecnologies de la Informació: Joaquín Aldás-
Manzano 

Vicerector d’Economia i Infraestructures: 
Justo Herrera Gómez 

Vicerectora de Sostenibilitat, Cooperació i 
Vida Saludable: Pilar Serra Añó 

Vicerectora d’Igualtat, Diversitat i Polítiques 
Inclusives: Silvia Martínez Gallego 

Delegat de la rectora per a estudiantes i 
estudiants: Marcos Durá Gimeno 

Degà Fac. Dret: Francisco Javier Palao Gil 

Degà Fac.  Economia: Francisco Muñoz 
Murgui 

Degana Fac. Filologia, Traducció i 
Comunicació: Amparo Ricós Vidal 

Degà Fac. Geografia i Història: Josep 
Montesinos Martínez 

Degà Fac. Ciències de l’Activitat Física i 
Esport: Ferran Calabuig Moreno 

Degana Fac. Fisioteràpia: Sofía Pérez Alenda 

Degà Fac. Ciències Socials: Albert Moncusí 
Ferré 

Degana Fac. Ciències Biològiques: Carmen 
Baño Aracil 

Degà Fac. Física: Jorge Vidal Perona 

Degà Fac. Ciències Matemàtiques: José 
Salvador Moll Cebolla  

Representant departaments: Juan Gambini 
Buchón 

Representant departaments: Vicente Andrés 
Sanchis Berenguer 

Representant departaments: Roc Ros Palau 
delega en Jesús Muñoz Bertomeu, Secretari 
del Departament. 

Representant Instituts universitaris: 
Francisco Alonso Pla 

Representant PDI Doctor: Pedro Cillero 
Salomón 

Representant PDI Doctor: Marcela Isabel 
Jabbaz Churba 

Representant PDI Doctor: Jesús Olavarría 
Iglesia 

Representant PDI Doctor: Inmaculada Rosa 
García Robles 

Representant PDI Doctor: Ana María Gómez 
Tafalla 

Representant PDI Doctor: Francisco Miguel 
Martínez Arnau 
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Representant PDI Doctor: Sergio Maruenda 
Bataller 

Representant PDI No Doctor: María Ángeles 
Serrano Mendizábal 

Representant PDI No Doctor: Daniel Tordera 
Salvador 

Representant PAS: Laura Coscollá Pascual 

Representant PAS: Carlos Javier López 
Benedí 

Representant Estudiantat: África Vercher 
Ballester 

Coordinador de la AGE: Víctor Herrera 
Latorre 

PAS designada per la Rectora: Fuensanta 
Domenech Roda 

 

(sense vot): 

Degana Fac. de Filosofia i Ccies. de l’Educació: 
Rosa Mª Bo Bonet 

Degà Fac. d’Infermeria i podologia: Antonio 
Merelles Tormo delega en Marisa Ballestar 
Tarin, Vicedegana d’Estudis. 

Degà Fac. Psicologia i Logopèdia: Antonio 
Manuel Ferrer Manchón 

Degana de la Fac. de Magisteri: Ana Maria 
Botella Nicolás 

Degana Fac. Química: Adela Mauri Aucejo 

Degana Fac. Farmàcia: Hortensia Rico Vidal 

Director ETS Enginyeria: José Rafael 
Magdalena Benedicto 

Directora de l’Escola de Doctorat: Mª 
Amparo Tórtola Baixauli 

President Junta del PDI: Aniceto Masferrer 
Domingo 

Presidenta Junta PAS:  Carmen Hernández 
Ortega 

President Comitè d’Empresa: Juan Miguel 
Soria García 

 

------------------ 

 

Excusen la seua assistència els membres següents:  

Vicerectora d’Innovació i Transferència: Rosa Mª Donat Beneito; Degana de la Fac. de 

Medicina: Amparo Ruiz Saurí; Representant departaments: Vicente Andrés Sanchis 

Berenguer; Representant del Consell Social: Leonor Saiz Amorós; Representant del Consell 

Social: Lourdes Soriano Cabanes; Representant del Consell Social: Francisco José Marín 

Crespo; Representant PDI Doctor: Marcela Isabel Jabbaz Churba; Representant PDI 

Doctor: Enric Josep Valor i Micó; Representant PAS: José Francisco Martínez Pastor; PAS 

designada per la Rectora: Vicenta Alandí Palanca. 

Per a tractar els punts del següent 

 

ORDRE DEL DIA: 

1. Aprovació, si escau, de l’acta del Consell de Govern de 19 de desembre de 
2023. 

2. Informe de la Senyora Rectora. 

3. Aprovació, si escau, de la CEPE del Grau en Arqueologia.  

4. Aprovació, si escau, de propostes de modificació de pla d’estudis de màsters 
oficials. 
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5. Aprovació, si escau, del Reglament de Programes de Doble Titulació de Grau i 
de Màster oficial de la Universitat de València. 

6. Aprovació, si escau, de proposta de renovació de membres per a la comissió 
de Reclamacions, d’acord amb l’art. 166.2.b) dels Estatuts de la UV.  

7. Aprovació, si escau, del nomenament de Vicente Escuín Palop com a professor 
emèrit en execució de sentència. 

7 bis. Aprovació, si escau, de l'adscripció a àrees de coneixement de places per a 
l’estabilització de personal investigador del “Programa Ramón y Cajal” i d'altres 
programes d’excel·lència amb el certificat I3, amb càrrec a l’OPO 2021 i 2022. 

7 ter.  Aprovació, si escau, de la Relació de Llocs de Treball del Personal Docent i 
Investigador de la Universitat de València 2023. 

8. Autorització, si escau, per la signatura de convenis de col·laboració. 

9. Torn obert de paraules. 

 

 

Atès que hi ha el quòrum suficient per a la vàlida celebració de la reunió, la Sra. Rectora 
declara oberta la sessió i es passa a tractar els punts de l’ordre del dia. 

 

 

1. Aprovació, si escau, de l’acta del Consell de Govern de 19 de desembre de 2023. 

 

La Sra. Rectora presenta aquest punt i fa referència a la documentació que hi ha en l’Aula 
Virtual de la Universitat de València. 

S’obre un torn d’intervencions. No hi ha sol·licituds. 

Per assentiment dels membres del Consell, es pren l’acord següent: 

 

ACGUV 1/2024: “Aprovar l’Acta del Consell de Govern de 19 de desembre 
de 2023”. 

 

2. Informe de la Senyora Rectora. 

 

La Sra. Rectora dona la benvinguda als membres del Consell de Govern presents desitjant-
los bon any, i reprenent hui, les sessions ordinàries d’aquest òrgan de govern universitari, 

aprofita per donar les gràcies pel compromís amb la governança universitària, que suposa 
dedicar part del seu temps a participar com a membres d’aquest Consell. 

Comenta, seguidament, que al llarg d’aquests primers dies de gener s'han celebrat, sense 

incidències, els exàmens, i ara s'inicia el segon quadrimestre del curs. 
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I es fa, diu la Sra. Rectora, en un context internacional marcat per la inestabilitat política 

dels conflictes que, tal i com va expressar al darrer Consell de Govern de 2023, li 

preocupen: Ucraïna i Palestina, sense oblidar Síria i el drama de l’emigració africana cap al 

continent Europeu. 

Tal i com va informar, va remetre a la Unió d’Universitats Europees el posicionament de la 

nostra Universitat en relació a la Guerra d’Israel a Palestina, sense que haja rebut, a hores 

d’ara, cap resposta per part de la presidència d’una associació d’universitats a la què 

pertanyem.  

A més, va insistir en la demanda de la nostra Universitat d’un posicionament de les 

universitats europees en un context que, a més, evidencia cada vegada més la vulneració 

de Drets Humans de l’Estat d’Israel. 

Explica la Sra. Rectora que la presidenta de la Cort Internacional de Justícia va donar 

lectura el dia 26 de gener de 2024 a l'Ordre sobre mesures cautelars sol·licitades per 

Sud-àfrica el 29 de desembre de 2023. La Cort ha considerat satisfetes les condicions que 

li permeten adoptar algunes mesures cautelars. 

La conseqüència d'aquesta posició de principi ha suposat el rebuig de la petició israeliana 

de no considerar la sol·licitud de Sud-àfrica. El procediment continua endavant. La Cort, 

però, no ha assumit les mesures requerides per Sud-Àfrica en la seua literalitat, ni en la 

seua integritat.  

Així, la Cort no ha decidit la suspensió de les operacions militars d’Israel; però sí que ha de 

prevenir la comissió d'actes sotmesos als tipus criminals registrats per la Convenció per a 

la Prevenció i la Sanció del Delicte de Genocidi, vigilant amb efecte immediat la conducta 

del seu exèrcit. 

L'ordre exigeix també a Israel que prenga totes les mesures necessàries per prevenir i 

castigar la incitació “directa i pública” a cometre genocidi, així com prendre mesures 

efectives per permetre l’assistència humanitària. 

Finalment, la Cort obliga Israel a presentar-li un informe en el termini d’un mes sobre el 

conjunt de mesures que hagi adoptat per donar efecte a l’Ordre que es traslladarà a Sud-

Àfrica per a observacions i pot donar lloc a alguna activitat judicial posterior vinculada al 

seu compliment. A més, recorda que l’Ordre és obligatòria. 
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Davant aquesta situació, la Sra. Rectora ha sol·licitat al nostre Institut de Drets Humans 

un informe, especialment des de la perspectiva del Dret internacional Humanitari, que ens 

permeta una opinió contundent fundada en Dret, com a Universitat Pública que defensa i 

porta com a emblema els principis i valors que inspiren els Drets Humans i la dignitat de la 

persona com a fonament de tots ells. Així ho hem fet al llarg de la nostra història com a 

institució.  

La Sra. Rectora es dirigeix a la Vicerectora de Formació Permanent, Transformació Docent 

i Ocupació, que forma part de l’Institut de Drets Humans, que s'implique directament en fer 

aquest informe el més aviat possible. 

Seguidament, diu que som una institució que, en aquest any 2024 celebra els seus cinc-

cents vint-i-cinc anys d’història, en un context en què se celebren, també i simultàniament, 
altres efemèrides universitàries, com ara la creació de la Facultat de Ciències Socials, fa 

ara un quart de segle, el seixanta aniversari de la creació de la font que presideix la plaça 
del Patriarca, un segle de la mort d’Ignacio Tarazona, qui va ser catedràtic de Cosmografia 

i Física del Globus, fundador de l’Observatori Astronòmic de la nostra Universitat que 
compleix, també enguany, cent quinze anys d’història.  

És, també, aquest any d’aniversaris, quan celebrem els cinc-cents cinquanta anys de la 

publicació de la primera obra impresa a la península Ibèrica que, com saben els membres, 
és "Obres i Trobes en Lahors de la Verge Maria", llibre que pertany a la nostra biblioteca 

històrica junt a altres joies de la literatura que provenen de les donacions que s'han rebut 

al llarg de la nostra història i, en una gran mesura, com a resultat de l’aportació de fons de 
la denominada “biblioteca napolitana” del Duc de Calàbria, després de la Desamortització 

del Ministre Mendizábal del Monestir de Sant Miquel dels Reis. 

A més, comenta la Sra. Rectora, al llarg de l’any, i en un context que, com ben bé saben els 

membres del Consell, és advers, es va a orientar les activitats universitàries per englobar 

tots aquests aniversaris i es celebraran les activitats emblemàtiques que ens 

caracteritzen, amb una reorientació cap a la celebració del nostre aniversari. 

Som una universitat, explica, resultat del treball realitzat per generacions de persones que 

han somniat una societat millor, basada en la ciència i el coneixement. 

Així, el passat dia 15 d’aquest mes, al Campus de Blasco Ibáñez, va participar en l’acte 

anual en record de qui va ser professor de la nostra Facultat de Dret, Manuel Broseta Pont, 

assassinat al nostre Campus per la banda terrorista ETA. 

Aprofita també la Sra. Rectora per felicitar al Catedràtic Emèrit de la Facultat de Física, Dr. 

Eulogio Oset Báguena, per haver estat distingit amb la Medalla de la Reial Societat 
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Espanyola de Física; al Dr. José Vicente Bagán, qui va ser director de la nostra Escola de 

Doctorat i és catedràtic de la Facultat de Medicina i Odontologia, per l’obtenció del guardó 

Santa Apolonia  del Consell General de Dentistes d’Espanya.  

Finalment, felicitem el Dr. Javier Palao, degà de la Facultat de Dret, per la distinció com a 

Detectiu Honorífic que li ha lliurat el Col·legi Oficial de Detectius Privats de la Comunitat 

Valenciana. 

La Sra. Rectora informa que la passada setmana va rebre el Premi de l’Ateneu Mercantil 

de València en Ciències Humanes i Investigació.  

Al llarg d’aquest any, explica que, es reconeixeran també, les persones, fent un esforç de 

recuperació de la memòria històrica, especialment la memòria recent de la Universitat de 

València democràtica, commemorant les primeres eleccions al Claustre en 1984, de les 

quals es celebrarà enguany el quaranta aniversari. 

La Sra. Rectora comenta que el marc normatiu de l’autonomia universitària l'any 2024 

està marcat per l’aplicació de la LOSU, la Llei Orgànica del Sistema Universitari, que està 

generant un increment de costos per als quals, ara, la Ministra de Ciència, Innovació i 

Universitats obri una esperança de cofinançament, i, també, de flexibilització de les 

disposicions normatives relatives, especialment, al professorat. La Sra. Rectora comenta 

que no sap com ho farà perquè aquesta flexibilització requereix de la modificació d'algunes 

disposicions transitòries de la llei. Respecte a aquesta qüestió, la Sra. Rectora li ho va 

indicar explícitament a la Ministra el passat divendres, al nostre edifici històric del carrer 

de La Nau en el marc de la cloenda de l’Encontre sobre Intel·ligència Artificial organitzat 

per dues càtedres institucionals de la nostra Universitat, finançades per Microsoft i Minsait. 

La Ministra va indicar que li agradaria que la llei s’anara aplicant poc a poc, i al respecte la 

Sra. Rectora li va recordar que eixa era la demanda des de CRUE-Professorat quan van 

proposar les disposicions transitòries. Demanda que, d'haver-se tingut en compte, hagura 

evitat la situació que està patint-se en l'actualitat. 

La Sra. Rectora afegeix que estem a l'espera de saber si, efectivament, per l'aplicació de la 

llei, hi haurà una modificació de algunes disposicions transitòries i, també un cofinançament 

amb les comunitats autònomes, tal i com comentà la Ministra. 

Per altra banda, vol recordar al Consell de Govern que, a partir del dia 1 de gener ja és 

exigible l’alta d’afiliació al règim general de la Seguretat Social per a les pràctiques 

curriculars no remunerades. És aquesta, diu la Sra. Rectora, una gestió complexa i amb un 
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volum de dades tan important que la Tresoreria General de la Seguretat Social ha establert 

un termini excepcional fins al 31 de març per a totes les altes i baixes compreses entre el 

dia 1 de gener i el 20 de març i, al llarg del mes d’abril, revisarà totes les altes i baixes 

d’aquest període, per evitar el desfasament entre la data real d’alta (o baixa) i la data 

d’efectes. 

Considera la Sra. Rectora que el més important per al nostre estudiantat, és que, una 

vegada se’ls done d’alta al règim general de la Seguretat, a través de la web d’aquest 

organisme de l’Estat, podran obtindre la seua vida laboral i presentar-la on calga. 

A més, diu que pròximament es farà públic, a la secció de Seguretat Social de la web de la 

nostra Universitat, tota la informació sobre les prestacions a les quals tenen dret les i els 

estudiants. 

Destaca que per cada dia efectiu de pràctiques es computarà 1,61 dies cotitzats de vida 

laboral de l’estudiantat que es reflectiran quan es tanque la cotització de cada trimestre. 

Tot açò suposa una important sobrecàrrega de treball dels nostres serveis universitaris, 

als quals agreix el seu treball, i especialment que treballem alineats amb el govern 

d’Espanya, des de la lleialtat institucional, a través de la Seguretat Social, per tal que no sols 

es complisca la nova normativa, sinó que el procediment siga el més exitós i beneficiós 

possible per a les i els nostres estudiants. 

Avança la Sra. Rectora, que, pròximament la vicerectora de Formació Permanent, 

Transformació Docent i Ocupació, la professora Ángeles Solanes, organitzarà una reunió 

amb els grups d’estudiantes i estudiants per tal de poder informar-los de tot aquest procés 

de forma detallada i resoldre els seus dubtes.  

D’altra banda, vol informar que el proper dia 5 de febrer, com ja s'ha començat a traslladar 

a centres i departaments, i anem a fer-ho al conjunt del PDI i PIF, s'ha organitzat una 

trobada amb la directora d’ANECA per tal de parlar dels nous sistemes d’acreditació. 

Aclareix que és una trobada, no una conferència. La Sra. Rectora diu que vol que ens 

explique, i vol que ens responga a les nostres preguntes. Demana la implicació dels 

membres del Consell de Govern per traslladar la informació a totes les persones per a les 

quals s’ha pensat aquesta trobada, per disposar de la màxima informació possible per a 

articular les trajectòries acadèmiques de futur. 

Comenta la Sra. Rectora que s'inicia l’any 2024 amb les energies renovades però amb la 

mateixa convicció amb que es va acabar l’any 2023, mantenint les legítimes aspiracions 
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d’un model estable, tant jurídica com econòmicament, per al Sistema Universitari Públic 

Valencià. Un Sistema del qual la nostra Universitat és motor a la Comunitat Valenciana, 

primera d’Espanya en nombroses àrees de coneixement, entre les cinc primeres en 

termes absoluts, primera d’Espanya en participació esportiva i primera pública d’Espanya 

en resultats esportius i primera d’Europa en recepció d’estudiants Internacionals, als quals 

donem la benvinguda en aquest segon quadrimestre. 

Agraeix, a totes i a tots, especialment a les estructures de gestió del Servei de Relacions 

Internacionals i Cooperació i a les Facultats i Escoles, el seu compromís amb la mobilitat 

internacional. 

Per acabar, la Sra. Rectora presenta a la professora Silvia Martínez Gallego, que avui 

assisteix per primera vegada al Consell com a Vicerectora d'Igualtat, i seguidament, dona 

les gràcies a totes i a tots per fer possible cada dia aquesta gran Universitat, quedant a 

disposició dels presents per contestar aquelles qüestions que vulguen plantejar. 

S'obri un torn d'intervencions. 

 

La Sra. Rectora dona la paraula a Víctor Herrera, coordinador de l'AGE que vol traslladar-li 

la preocupació que està mostrant bona part de l'estudiantat sobre la convocatòria de la 

beca MEC, i li pregunta si té coneixement dels tràmits de les resolucions. 

Per a respondre a aquesta qüestió, la Sra. Rectora dona la paraula a la Vicerectora 

d'Estudis que explica que no és un problema de tramitació de la Universitat, sinó que és 

perquè l'ordre de pagament per part del Ministeri s'ha invertit respecte a altres anys: en 

aquest curs han començat pagant la part variable, que és la que suposa més pressupost, 

quedant-se sense recursos econòmics, i ha quedat pendent el pagament de la part fixa, 

que és la que arriba a un nombre major d'estudiantes i estudiants. Feta la consulta amb el 

Ministeri, la Vicerectora diu que els han contestat que els imports de les beques estarien 

pagats aviat. 

La Sra. Rectora dona la paraula a la Degana de la Facultat de Química, que pregunta, 

respecte a la trobada amb la directora de l'ANECA, si és convenient la presencialitat del 

professorat i la Sra. Rectora li contesta que és convenient, de fet que les reunions siguen 

presencials, per la interacció.  

Seguidament, la Sra. Rectora dona la paraula a la representant de l'estudiantat, Àfrica 

Vercher, que vol saber quina serà la baremació del valencià en la nova normativa de 
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selecció de professorat que es desprèn de la LOSU per la Universitat de València, i pregunta 

si serà considerat com un requisit o bé si es considerarà un mèrit com altre idioma 

estranger. 

Per a contestar-li, la Sra. Rectora dona la paraula al Vicerector d'Organització Acadèmica i 

Professorat, que respon que està pendent de l'aprovació del reglament de selecció de PDI, 

que ja ha sigut informat favorablement per la Comissió de Professorat i aprovat per la mesa 

negociadora, a falta de que passe per la Comissió d'Estatuts, amb la intenció de que es 

presente al proper Consell de Govern previst per al 20 de febrer.  

Avança al respecte d'això que totes les previsions sobre el requisit del valencià són les que 

estan en el pla d'increment de la docència en valencià. Per tant, en aquelles places laborals, 

en les quals es demana el valencià com a requisit, continuarà estant. En les places 

funcionarials no hi ha hagut mai un requisit de valencià en les places de professorat 

funcionari perquè són places de cossos estatals, no tenim cap legislació autonòmica 

universitària que permeta tal cosa. Per tant, simplement desapareix una referència que 

anomenaven perfil lingüístic, però que no ha sigut mai un requisit. En tot cas, sí que se 

continua mantenint en eixes places el valencià com a mèrit i també es manté com a requisit 

un nivell C1 en la promoció interna del professorat de la Universitat de València. Per tant, 

la situació no canvia respecte al que n'hi havia prèviament a la LOSU. 

 

3. Aprovació, si escau, de la CEPE del Grau en Arqueologia.  

 

La Sra. Rectora dona la paraula a la Vicerectora d'Estudis que presenta aquest punt, 

recordant que és continuació i complement al que ja va aprovar aquest Consell de Govern 

en la passada sessió, respecte a l'expressió d’interès del Grau en Arqueologia.  

La Vicerectora comenta que la constitució de la CEPE (Comissió d'Elaboració del Pla 

d'Estudis) és el primer pas per començar a treballar, tal i com s'indica als nostres Estatuts.  

La Junta de Facultat de Geografia Història, que és el Centre del qual dependrà la titulació, 

proposa una comissió de nou persones, que és el màxim que indica la nostra normativa, 

formada pels següents membres: 

Com representant de l'estudiantat a Víctor Herrera, que a més es membre d'aquest 

consell; com a representat del PTGAS, a Mª Jesús Vila; i com a representants del PDI a la 

professora Marta García Carrión, vicedegana i professora d'Història Contemporània, que 
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presidiria la CEPE per delegació del Degà de la Facultat Geografia Història, a Juan Francisco 

Pardo, professor d'Història Moderna, a Agustín Díaz, professor d'Arqueologia, a Oreto 

García, professora de Prehistòria, a Anna Camarasa, professora de Geografia Físic,; a 

Maria Àngels Martí, professora d'Història de l'Art i a Josep Torró, professor d' Història 

Medieval.  

Destaca la Vicerectora el caràcter multidisciplinar de la comissió, però centrada en el 

Centre del qual depèn el Grau en Arqueologia. En eixe sentit, i en la línia en què es va 

manifestar el passat Consell de Govern quan es va aprovar la expressió d’interès, diu que 

és important que les CEPE, en general, estiguen obertes a tenir en compte les opinions i el 

parer d'altres àrees de coneixement de la nostra Universitat que poden enriquir el pla 

d'estudis, així com les opinions d'experts externs en la matèria. Només així, diu la 

Vicerectora, tenint en compte tot el que poden aportar tots els especialistes, s'aconseguirà, 

en aquest cas, el millor Grau d'Arqueologia possible.  

Finalment, la vicerectora demana l'aprovació d'aquesta CEPE, que s'ajusta a la nostra 

normativa.  

S'obri un torn d'intervencions. 

La Sra. Rectora dona la paraula al Degà de la Facultat de Geografia i Història, que recorda 

que el Grau en Arqueologia va encaminat a ser un Doble Grau d'Arqueologia i Història.  

Incidint en el comentari de la Vicerectora, opina que l'Arqueologia no és només un tema de 

les Humanitats, encara que està escrita a la Facultat de Geografia Història, i és per això 

que la titulació va encaminada a la multidisciplinaritat i a la transversalitat. De fet, diu el 

Degà, ja s'ha contactat amb algunes Facultats i posa com exemple el cas de la Facultat de 

Física, amb la qual es treballa estretament a través del Màster d'Arqueologia i a través del 

Màster de Patrimoni. Així donçs, no només es tracta de fer nous contactes, sinó de 

mantenir els que es tenen en l'actualitat. Per a finalitzar, el Degà comenta que està previs 

que la CEPE comence a treballar amb el pla d'estudis del Grau en Arqueologia aquest mes 

de febrer. 

La Sra. Rectora dona la paraula a la Degana de la Facultat de Química que, en primer lloc, 

felicita les persones que han dut endavant la iniciativa del Grau en Arqueologia i, en relació 

a les paraules de la Vicerectora, destaca que tant a la Facultat de Química com a la Facultat 

de Física hi ha experts en arqueometria que poden contribuir a l'elaboració del Pla d'Estudis 

del Grau en Arqueologia oferint, des d'ací, la seua col·laboració. 
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Se sotmet a votació la proposta. La votació es fa a mà alçada i per 41 vots a favor, cap vot 

en contra i cap abstenció, prenent-se l’acord següent: 

 

ACGUV 2/2024: “Aprovar la CEPE del Grau en Arqueologia”. 

 

4. Aprovació, si escau, de propostes de modificació de pla d’estudis de màsters oficials. 

 

La Sra. Rectora dona la paraula a la Vicerectora d'Estudis que explica que es presenta la 

modificació de tres titulacions de màster per a adequar-les al Reial Decret 822/2021, 

que regula les titulacions oficials, que diu que les titulacions de màster oficials només 

podran tindre una durada en crèdits de 60, 90 o 120 crèdits, i dona un termini de 3 anys, 

des del 21 de setembre del 2021 que es va publicar el Reial Decret, per a fer la modificació 

de les titulacions que no compleixen eixa condició. Per tant, calia fer la modificació en les 

titulacions de màster que tenien 75 o 100 crèdits.  

En concret, es du a consideració dels membres del Consell de Govern la modificació del 

Màster en Educació Especial, que actualment té 75 crèdits, la modificació del Màster en 

Gestió Cultural, que s'imparteix amb la Universitat Politècnica de València, coordinat per la 

nostra Universitat, que també té 75 crèdits, i la modificació del Màster de Prevenció i 

Riscos Laborals, que actualment té 100 crèdits. 

Les modificacions que es proposen, indica la Vicerectora, estan a disposició dels membres 

del consell en la documentació de l'Aula Virtual i, bàsicament, se centren, pràcticament en 

tots els casos, en modificar els crèdits de les assignatures més aplicades, com són les 

Pràctiques Externes o el Treball de Fi de Màster. 

Concretament, el Màster en Educació Especial proposa augmentar els crèdits de la 

assignatura de Pràctiques Externes de 9 a 15 crèdits, el treball de Fi de Màster de 6 a 14 

crèdits, aconseguint així els 90 crèdits.  

L'informe de viabilitat no és favorable perquè és un augment de crèdits que recau en àrees 

que tenen un gran dèficit docent. No obstant, recorda que, tot i no sent un informe 

favorable, és una modificació obligada per la normativa vigent i no era adequat reduir a 60 

crèdits. 
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Respecte al Màster en Prevenció de Riscos Laborals, es parteix de 100 crèdits i en aquest 

cas, es proposa una reducció a 90 crèdits, baixant les Pràctiques Externes en 5 crèdits de 

15 a 10 i el Treball fi de Màster, que passa de 12 a 7 crèdits. 

En aquest cas l'informe de viabilitat és favorable perquè hi ha una reducció de les 

necessitats de recursos docents.  

Seguidament, comenta la Vicerectora que en el Màster en Gestió Cultural es proposa 

passar de 75 a 90 crèdits augmentant el Treball de Fi de Màster de 5 a 15 crèdits i 

augmentant en algun crèdit assignatures que ja existeixen, a més d'incloure dues noves 

assignatures aplicades a la investigació, "Metodologia i fons d'informació I" i "Metodologia i 

fons d'informació II", cadascuna de 3 crèdits, que impartiria, una la Universitat de València 

i l'altra a la Universitat Politècnica de València.  

En aquests cas, l'informe de viabilitat és favorable perquè l'augment de necessitats docents 

no és molt gran i està repartit entre les dues universitats.  

Per a finalitzar, la Vicerectora informa que aquestes modificacions tenen l'informe favorable 

de la Comissió d'Estudis de Postgrau i de les Juntes de Centre corresponents, i per tant, 

demana l'aprovació del Consell per a fer aquest canvi d'obligació normativa que cal 

traslladar a l'ANECA. 

S’obre un torn d’intervencions. No hi ha sol·licituds.  

Se sotmet a votació la proposta. La votació es fa a mà alçada i per 41 vots a favor, cap vot 

en contra i cap abstenció, prenent-se l’acord següent: 

 

ACGUV 3/2024: “Aprovar la modificació del Pla d'Estudi del Màster 
Universitari en Educació Especial”.  

ACGUV 4/2024: “Aprovar la modificació del Pla d'Estudi del Màster 
Universitari en Gestió Cultural”. 

ACGUV 5/2024: “Aprovar la modificació del Pla d'Estudi del Màster 
Universitari en Prevenció en Riscos Laborals”.  
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5. Aprovació, si escau, del Reglament de Programes de Doble Titulació de Grau i de 
Màster oficial de la Universitat de València. 

 

La Sra. Rectora dona novament la paraula a la Vicerectora d'Estudis, que comença 

recordant que la normativa que tenim vigent per estructurar i regular els programes de 

doble titulació de Grau i Màster, tant entre títols de la nostra Universitat com a altres 

universitats espanyoles i estrangeres, es va aprovar en juliol de 2010 i és un document de 

criteris, no exactament un reglament. Han passat 13 anys i s'han posat en marxa moltes 

dobles titulacions a la nostra Universitat, de característiques molt diferents, de centres 

diferents, amb grup propi o sense grup propi. Aleshores, diu la Vicerectora, la nostra 

experiència aconsellava fer una modificació d'aquesta normativa, fent un reglament més 

estructurat en el qual es plasmaren algunes qüestions que no es contemplaven o bé que 

demanaven una regulació més clara i actualitzada.  

A més d'aquesta conveniència interna, comenta la Vicerectora, el Reial Decret 822/2021, 

que regula les titulacions oficials, contempla per primera vegada l'existència de dobles 

titulacions i les defineix com a un itinerari específic en el qual s'ha d'assegurar que 

l'estudiant adquirisca els coneixements i competències mínimes necessàries dels dos títols, 

i trasllada a les universitats el fer un reglament i un procediment per a aprovar dobles 

titulacions. 

Però, a més, explica la Vicerectora, aquest Reial Decret indica explícitament que l'estudiant 

ha de fer sempre dos Treballs de Fi de Grau o dos Treballs de Fi de Màster, quedant 

exceptuats els programes de mobilitat i, per tant, les dobles titulacions internacionals. 

Explica la Vicerectora que era, doncs, el moment per a fer un nou reglament que s'ha 

treballat amb els Centres que actualment ofereixen programes de doble titulació que han 

aportat la seua experiència acadèmica i administrativa. 

Com ja ha assenyalat, com a novetats més importants estaria la necessitat de fer dos 

Treballs de Fi de Grau o dos Treballs de Fi de Màster i la definició de qüestions com l'accés 

i admissió de l'estudiantat, les convocatòries avançades o de compensació curricular, les 

condicions per a obtenir els títols. Pel contrari, diu, es 'desregula' la comissió de seguiment 

i les seues funcions per tal d'ajustar-nos a la diversitat de funcionament dels programes de 

la nostra universitat.  
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Encara que el Reglament es preveu que entre en vigor el curs 2024-2025, la necessitat 

d'aprovar-lo ara ve donada perquè cal fer una adaptació dels programes de doble titulació 

que ja s'imparteixen, per a lo qual es fixa com a termini el 31 de maig. 

Acaba la Vicerectora demanant l'aprovació d'aquest Reglament, indicant que compta amb 

l'informe favorable de la Comissió d'Estudis de Grau i de Postgrau, així com dels serveis 

jurídics i de la Comissió d'Estatuts, que ha fet tres recomanacions que estan arreplegades 

en la versió presentada a aquest Consell de Govern. 

S’obre un torn d’intervencions.  

La Sra. Rectora dona la paraula al Vicerector d'Ordenació Acadèmica i Professorat que vol 

fer esment a l'article 3, el qual parla del contingut de les propostes, de doble grau, i que en 

punt 2 indica que "la aprovació del programa correspon al Consell de Govern previ a 

l'informe de la comissió corresponent en matèria d'estudis i de l'informe de viabilitat". Al 

respecte d'això,  diu que per a poder fer l'informe de viabilitat, a més del que s'indica sobre 

el contingut de les propostes, necessitem saber com es pensa desplegar el doble grau. És 

a dir, amb quin número de grups, amb quines modalitats, utilització dels grups ja existents 

en els graus, etcètera, perquè és molt important saber-ho per a poder valorar la viabilitat. 

Explica que hi ha dobles graus que suposen 300 hores d'increment en la càrrega docent i 

dobles graus que suposen 2000 hores d'increment. Per tant, comenta que és interessant 

que el Centre no sols pense com va fer les correspondències entre assignatures, sinó que 

intente també buscar la forma més eficient de trobar una implementació i que indique quina 

és i després, a banda del Vicerectorat en competències d'Estudis, el Vicerectorat en 

competències de professorat també analitzarà aquesta proposta i la debatrà amb el 

Centre. 

Se sotmet a votació la proposta. La votació es fa a mà alçada i per 40 vots a favor, cap vot 

en contra i cap abstenció, prenent-se l’acord següent: 

 

ACGUV 6/2024: “Aprovar el Reglament de Programes de Doble Titulació 
de Grau i de Màster oficial de la Universitat de València”.  
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6. Aprovació, si escau, de proposta de renovació de membres per a la comissió de 
Reclamacions, d’acord amb l’art. 166.2.b) dels Estatuts de la UV.  

 

La Sra. Rectora dona la paraula a la Secretaria General que comenta, respecte a la 

proposta de renovació de membres per a la Comissió de Reclamacions, que es tracta de 

4 membres, un de renovació i tres de noves propostes.  

Recorda que l'article 166 dels Estatuts indica que les reclamacions de concursos de 

càtedres, de funcionaris, docents i de titularitats tenen que ser valorats per una comissió 

de Reclamacions que té que estar composada per catedratics o catedràtiques d'universitat 

i amb un reconeixement de dos sexènis, de manera que estiguen representades totes les 

grans àrees de coneixement. Un membre té que ser designat lliurement i revocat per el 

rector o la la rectora i els altres 6 membres són elegits per el Claustre, a proposta del 

Consell de Govern o d'un 15% del claustre. En principi, informa que el claustre es reunirà 

el dia 22 de febrer.  

És per això que el resultat de la votació secreta, caldrà comunicar-la al Claustre en forma 

de proposta, per a l'aprovació dels elegits, si escau.  

La Secretaria General proposa de renovar a Mª José Añón, catedràtica del Departament 

de Filosofia del Dret i Política, de la Facultat de Dret, i com a nous membres, es proposa a 

Jose Manuel Pastor, catedràtic del departament d’Anàlisi Econòmic de la Facultat 

d'Economia, a Helena Grau, catedràtica del departament de Prehistòria, Arqueologia i 

Història Antiga de la Facultat de Geografia i Història i a Rafael García-Ros, catedràtic del 

departament de Psicologia Evolutiva i d'Educació de la Facultat de Psicologia i Logopèdia, 

que passaria a substituir, la baixa per jubilació de la catedràtica Isabel Balaguer Solá. 

 

S’obre un torn d’intervencions. No hi ha sol·licituds. 

Es realitza votació secreta de la proposta amb el següent resultat: de 39 vots emesos, Mª 

José Añón Roig obté 38 vots a favor, 0 vots en contra i 1 abstenció; José Manuel Pastor 

Monsálves obté 36 vots a favor, 0 vots en contra i 2 abstencions i 1 vot en blanc;  Elena 

Grau Almero obté 37 vots a favor, 0 vots en contra, 1 abstenció i 1 vot en blanc i Rafael 

García Ros obté 37 vots a favor, 0 vots en contra, 1 abstenció i 1 vot en blanc. Atenent al 

resultat de la votació es pren l'acord següent: 
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ACGUV 7/2024: “Proposar al Claustre, d’acord amb l’art. 166.2.b) dels 
Estatuts de la UV, la reelecció de la CU Mª José Añón Roig i l'elecció dels CU 
José Manuel Pastor Monsálves, Elena Grau Almero i Rafael García Ros per 
a renovació parcial de la Comissió de Reclamacions de la UV”.  

 

7. Aprovació, si escau, del nomenament de Vicente Escuín Palop com a professor 
emèrit en execució de sentència. 

 

La Sra. Rectora dona la paraula a la Secretaria General, que recorda que en un principi, el 

18 de febrer de 2022, es va votar la proposta de contractació de Vicente Escuín Palop, 

com a professor emèrit en el Consell de Departament de Dret Administratiu i Processal, 

però al no obtenir la majoria absoluta, el professor Esquin traslladà la seva votació al 

departament de Dret Civil i al departament de Filosofia del Dret i Política, en atenció a la 

normativa vigent en aquells moments.  

El 7 de juliol es va emetre informe per part de la Comissió de Professorat, on només va 

obtenir 2 vots a favor, cap un contra i 7 abstencions, traslladant la proposta al Consell de 

Govern. 

El Consell de Govern celebrat l'11 de juliol de 2022, va votar la proposta, desestimant la 

sol·licitud per 14 vots a favor i 32 en blanc. Aclareix la Secretaria General que, fins a eixe 

moment, la costum habitual al Consell per les votacions secretes, es a dir, en urna, eren 

les opcions “a favor" o "en blanc" sense que aparegués explícitament el vot en contra. Amb 

això, el vot en blanc, s'entenia que agrupava tant les persones que estaven en contra, com 

les persones que volien abstenir-se.  

Continua la Secretaria General explicant als presents que, comunicada la desestimació al 

professor Escuín, en el mes d'agost de 2022, va presentar recurs de reposició al Consell 

de Govern, per entendre que hi havia un error material en la resolució donat que ell no havia 

obtingut cap vot en contra, i per tant, calia proposar-lo com a professor emèrit. 

El 29 de setembre, el Consell de Govern va ratificar l'acord de desestimar la sol·licitud i, 

amb això, desestimar també el recurs de reposició.  

Comunicada al professor Esquin aquesta nova resolució desestimatòria, va presentar 

recurs davant el Jutjat Contenciós Administratiu.  

En la demanda, en primer lloc, reclama a la Universitat costes, acusant-la de mala fe per la 

seva manera d'actuar, perquè, segons ell, s'havia inventat una pràctica contraria als 
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Estatuts sobre el còmput de vots i sol·licitava al jutjat que s'estimara la sol·licitud de 

nomenament com a professor emèrit. A més demanava que es dictara sentència per 

anul·lar eixa votació a ser contrària dret i que es resolguera que el resultat de la votació va 

ser a favor del seu nomenament, tot amb efectes des de l'1 de setembre de 2022, abonant 

la Universitat les retribucions que havia deixat de percebre des d'aquesta data i demanant 

a la Universitat una quantia de 19.000 euros per costes. 

La Secretaria General manifesta que, al no estar conforme la Universitat amb la demanda 

del professor Escuín, es va celebrar el judici, dictant sentència el Jutjat del Contenciós 

Administratiu de Valencia en data 15 de gener de 2024.  

En la sentència s'indica que la interpretació que ha fet la Universitat sobre la opció del vot 

en blanc en quant a la voluntat de no acceptar el nomenament, no pareix admissible, donat 

que s'oposa al que diu el Estatuts i que cal votar "a favor", "en contra" o "abstenció". No 

obstant això, també diu "Ahora bien, no se acepta la argumentación de la demanda, 

consistente en que si los miembros del Consell hubieran querido denegar dicho 

nombramiento, tuvieron la oportunidad de votar en contra y manifestar de forma 

inequívoca su voluntad", al que contesta el professor "Pues no, porque esto no era posible, 

debido que el sistema de votación aplicado por la Universidad no recogía el voto en contra… 

Por tanto, aunque procede estimar el recurso contencioso administrativo en el sentido de 

vulnerar los actos administrativos impugnados por vulnerar el sistema de votación, 

expresamente contemplado en sus Estatutos, no procede a estimar la pretensión del actor 

consistente en que se resuelva que la votación fue a favor del nombramiento, declarando 

su derecho a ser contratado como profesor emérito de la Universidad de Valencia, con 

efectos de 1 de septiembre del 2022, con abono de las retribuciones dejadas de percibir. 

Pues el sistema de votación aplicado no permite conocer cuál fue la verdadera voluntad del 

órgano competente".  

Dit açò, la Secretaria General cita el fallo del Jutjat "Y con ello se estima parcialmente el 

recurso, debiendo repetirse la votación en un nuevo Consejo de Gobierno, en el que las 

opciones de voto sean a favor, en contra o abstención", afegint que no es contemplen 

imposició de costes.  

I és per aquest motiu, explica la Secretaria General als membres del Consell, que s'ha inclòs 

aquest punt de l'ordre del dia en la sessió del Consell de Govern. 
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S’obre un torn d’intervencions. 

 

La Sra. Rectora dona la paraula al Degà de la Facultat de Dret, que comenta que des de la 

facultat, han insistit moltes vegades en la necessitat de que hi haga un reglament de 

votacions que especifique com s'han de fer aquestes, perquè en el cas del professor Escuïn, 

se vota de tres maneres diferents en Consell de Departament, en Comissió de Professorat 

i en Consell de Govern, i diu que això a un jutge sempre li pareix estrany. Pensa que se pot 

fer un reglament al respecte. Posa com exemple, el fet que en Comissió de Professorat es 

vote amb alçada a totes les votacions i no en urna, quan es vota persona, perquè això ens 

estalviarà coses com esta. 

La Secretaria General contesta que ja es va comentar que des del moment que es va 

coneixer aquest recurs, i des de setembre de 2022 les votacions en urna que decideixen 

sobre persones, es realitza al Consell de Govern amb les opcions de vot "a favor", "en 

contra" i "abstenció" per evitar aquest problema. De fet, explica, que a la votació d'avui 

apareix a la papereta el vot "a favor", "en contra" i "abstenció", i el mateix passa en el punt 

6. No obstant, l'altra era un costum habitual, i feia més de 10 anys que se votava, quan se 

tractava de persones, de manera secreta "a favor" i "en blanc". 

La Sra. Rectora pren la paraula i diu que ara ja està fent-se de manera correcta, però que 

en execució de la sentència cal tornar a fer la votació. 

La Sra. Rectora dona la paraula a la Degana de la Facultat de Química que fa un 

suggeriment i demana que la Universitat organitze, a través del servei de formació 

permanent, cursos per saber jubilar-se. 

La Sra. Rectora agraeix el suggeriment. 

 

Realitzada aquesta explicació per part de la Secretaria General i havent pres els membres 

del Consell coneixement del contingut de la sentència 8/2024, emesa pel Jutjat 

Contenciós Administratiu nº 8 de València en data 15 de gener de 2024, i sent informats 

dels fets i elements de judici sobre aquesta qüestió que també es plantejaren en les 

anteriors sessions del Consell de Govern d’11 de juliol i de 29 de setembre de 2022, 

respectivament, tal i com apareix a la documentació de l'Aula Virtual, es procedeix a la 

votació secreta dels membres del Consell de Govern, mitjançant introducció de papereta 

en urna.  
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En aquesta papereta, en compliment del fallo de la esmentada sentencia, les opcions de 

vot son “a favor”, “en contra” o “abstenció” del nomenament del professor Vicente Escuín 

Palop com a professor emèrit. 

Efectuada la votació, es procedeix a l’escrutini i finalitzat el mateix, d’un total de 39 vots 

emesos, el resultat és el següent: A favor del nomenament: 1 vot; en contra del 

nomenament, 37 vots; Abstencions respecte al nomenament: 1 vot.  

 

Atenent al resultat de la votació es pren l'acord següent: 

 

ACGUV 8/2024. “DESESTIMAR el nomenament de Vicente Escuín Palop 
com a professor emèrit, a la vista del resultat de la votació efectuada, en 
compliment de la sentència 8/2024, emesa pel Jutjat Contenciós 
Administratiu nº 8 de València en data 15 de gener de 2024: de 39 vots 
emesos, el professor Escuín obtingué 1 vot a favor, 37 vots en contra i 1 
abstenció”. 

 

7 bis. Aprovació, si escau, de l'adscripció a àrees de coneixement de places per a 
l’estabilització de personal investigador del “Programa Ramón y Cajal” i d'altres 
programes d’excel·lència amb el certificat I3, amb càrrec a l’OPO 2021 i 2022. 

 

La Sra. Rectora dona la paraula al Vicerector d'Ordenació Acadèmica i Professorat que 

inicia l'exposició indicant que en aquest punt es tracten de dos tipus d'adscripcions de 

places, encara que totes elles corresponen a la reserva del 15% per a la estabilització de 

personal investigador: d'una banda, les que provenen del programa Ramón i Cajal, i d'altra 

banda, les que corresponen a altres programes d’excel·lència. Aclareix que apareixen en la 

documentació els informes de la Comissió de Professorat, que va informar favorablement 

per unanimitat la proposta que es presenta.  

El Vicerector explica que, respecte al programa Ramón i Cajal, se proposen totes les 

adscripcions sol·licitades pels departaments excepte una, que estaria generada per un 

investigador que acaba el seu contracte en 2026 i que està acreditat a permanent laboral 

i per tant, segons la normativa, encara disposa de temps per a poder-se acreditar a titular 

d'universitat; es per això que no procedeix l'adscripció d'aquesta plaça.  

Quant a les places per altres figures d'investigadors, que apareixen en l'altre quadre, 

comenta que la proposta és l’adscripció de totes les propostes rebudes, excepte una d'elles 
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que també finalitza el seu contracte en 2026 i està acreditada a professora permanent 

laboral i no a professora titular.  

Finalment el Vicerector vol indicar als Centres que, d'aprovar-se aquest punt, les places no 

es poden treure concurs encara i que des del Vicerectorat no es demanaran perfils i 

tribunals fins tindre aprovat, el nou reglament de selecció de PDI.  

S’obre un torn d’intervencions. No hi ha sol·licituds.  

Se sotmet a votació la proposta. La votació es fa a mà alçada i per 41 vots a favor, cap vot 

en contra i cap abstenció, prenent-se l’acord següent: 

 

ACGUV 9/2024: “Aprovar l'adscripció a àrees de coneixement de places 
per a l’estabilització de personal investigador del “Programa Ramón y Cajal” 
i de programes d’excel·lència amb el certificat I3, amb càrrec a l’OPO 2021 
i 2022”.  

 

7 ter.  Aprovació, si escau, de la Relació de Llocs de Treball del Personal Docent i 
Investigador de la Universitat de València 2023. 

 

La Sra. Rectora dona novament la paraula al Vicerector d'Ordenació Acadèmica i 

Professorat que explica, que aquest és un punt que s'aprova anualment en el Consell de 

Govern i, concretament, ara s'analitza quina és la situació de la relació de llocs de treball 

de PDI a finals de 2023, per veure com ha evolucionat la plantilla de la RLT al llarg de tot 

l'any. 

Comenta la documentació que està a disposició dels membres del Consell a l'aula virtual. 

Apareixen, d'una banda, totes les places de la RLT del PDI, un total de 3 877 i en un altre 

document on s'han reflectit les modificacions que s'han produït en aquesta RLT al llarg dels 

mesos del 2023.  

Això, diu el Vicerector, permet la comparativa, que té com a resultat, de manera general, 

un augment de la RLT en 131 places, especificant-se per a les diferents categories com 

han anat evolucionant.  

Per altra banda, es refereix al document en el qual se recullen una per una les places que 

han canviat la seva situació, es a dir, que han canviat una categoria a altra especificant en 

les columnes corresponents quines són les situacions que han portat a aquests canvis, ja 
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sigui la promoció, l'assignació o l’adscripció de noves places d'ajudant doctor, la revisió de 

vacants i la seva transformació en ajudants doctors, etcètera. Destaca que es recullen 

enguany, de manera addicional, aquelles situacions en les quals places de professorat 

contractat doctor han passat a ser places de professorat permanent laboral , en aplicació 

de la LOSU, per integració automàtica com a professorat permanent laboral- i explica que 

també es recullen les noves places de professorat associat amb contractació indefinida, 

així com altres qüestions menors entre les quals destaca que totes les places de 

professorat emèrit se suprimeixen de la RLT, donat que són places temporals, i que en 

2024 només apareixeran en la RLT com a places temporals les de professorat de ajudant 

doctor, perquè després es transformen en permanents per a la promoció. 

Per finalitzar, indica el Vicerector que la proposta va tindre informe favorable de la Comissió 

de el Professorat i l'aprovació per unanimitat en la Mesa Negociadora, explicant que 

aquesta serà la documentació, que cal remetre a la Conselleria perquè la LOSU indica que 

la aprovació de les convocatòries de les places de PDI i de la RLT i les seues modificacions, 

correspon al Consell de Govern i a continuació diu "i en última instancia, a la Comunitat 

Autònoma". Per tant, cal remetre a la Comunitat Autònoma un informe anual sobre la 

situació de la RLT i recorda que aquest informe abans es donava al Consell Social. 

S’obre un torn d’intervencions. No hi ha sol·licituds.  

Se sotmet a votació la proposta. La votació es fa a mà alçada i per 38 vots a favor, cap vot 

en contra i cap abstenció, prenent-se l’acord següent: 

ACGUV 10/2024: “Aprovació, si escau, de la Relació de Llocs de Treball del 
Personal Docent i Investigador de la Universitat de València 2023”.  

 

 

8. Autorització, si escau, per la signatura de convenis de col·laboració. 

 

La Sra. Rectora dona la paraula a la Secretaria General que intervé per enumerar els 

convenis que es poden consultar a l’aula Virtual. 

La Secretaria General passa a fer referència als Convenis que es presenten i que son: 
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Per part de la Vicerectora de Formació Permanent, Transformació Docent i Ocupació: 

 

− Proposta, per la seua subscripció, del conveni entre la Universitat de València i el 

Consejo General del Poder Judicial, el Ministerio de la Presidencia, Justicia y 

Relaciones con las Cortes i la Generalitat Valenciana, per a la realització de 

pràctiques externes en jutjats i tribunals. 

− Proposta, per la seua subscripció, del conveni de cooperació educativa entre la 

Universitat de València i la Generalitat, a través de la Conselleria de Medi Ambient, 

Aigua, Infraestructures i Territori, per a la realització de pràctiques formatives per 

l’alumnat universitari. 

− Proposta, per la seua subscripció, del conveni de col·laboració entre la Universitat 

de València i la Generalitat Valenciana, a través de la Conselleria de Justícia i 

Interior, i la Fiscalia General de l'Estat per a la per a la realització de pràctiques 

formatives en les fiscalies del territori de la Comunitat Valenciana. 

− Proposta, per la seua modificació, de l’addenda al conveni entre la Universitat de 

València i l'Administració General de l'Estat (Ministeri de Política Territorial) i per a 

la realització de pràctiques externes per part dels estudiants de Grau i Màster 

d'aquesta Universitat en la Delegació del Govern en la Comunitat 

Valenciana/Subdelegació del Govern en València. 

− Proposta, per la seua modificació, de l’addenda al conveni entre la Universitat de 

València i el Ministeri d'Inclusió, Seguretat Social i Migracions per a la realització de 

pràctiques acadèmiques externes en el Centre d'Acolliment a Refugiats (CAR) de 

Mislata, València. 

− Proposta, per la seua modificació, de l’addenda al conveni entre la Universitat 

València i el Servicio Público de Ocupación Estatal O.A. per al desenvolupament de 

programes de cooperació educativa. 

− Proposta, per la seua modificació, de l’addenda al conveni entre la Universitat de 

València i la Universitat de Barcelona, relatiu als pràctiques acadèmiques externes. 

− Proposta, per la seua modificació, de l’addenda tipus al conveni de col·laboració 

entre la Universitat de València i la Comunidad Autónoma de la Región de Murcia, 

a través de l'extinta Conselleria de Ocupación, Universidades, Empresa y Medio 

Ambiente (actualment Conselleria de Medio Ambiente, Universidades, Investigación 

y Mar Menor), per a la realització de pràctiques acadèmiques externes 

universitàries. 
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Per part de la Vicerectora de Sostenibilitat, Cooperació I Vida Saludable: 

 

− Proposta, per la seua subscripció, del conveni de col·laboració entre la Universitat 

de València i la Junta Provincial Asociada de Valencia per al projecte “Espacios sin 

humo". 

 

S’obre un torn d’intervencions. No hi ha sol·licituds.  

La proposta s'aprova per assentiment, prenent-se els acords següents: 

 

ACGUV 11/2024: “Aprovar, per la seua subscripció, el conveni entre la 
Universitat de València i el Consejo General del Poder Judicial, el Ministerio 
de la Presidencia, Justicia y Relaciones con las Cortes i la Generalitat 
Valenciana, per a la realització de pràctiques externes en jutjats i tribunals”.  

ACGUV 12/2024: “Aprovar, per la seua subscripció, el conveni de 
cooperació educativa entre la Universitat de València i la Generalitat, a 
través de la Conselleria de Medi Ambient, Aigua, Infraestructures i Territori, 
per a la realització de pràctiques formatives per l’alumnat universitari”.  

ACGUV 13/2024: “Aprovar, per la seua subscripció, el conveni de 
col·laboració entre la Universitat de València i la Generalitat Valenciana, a 
través de la Conselleria de Justícia i Interior, i la Fiscalia General de l'Estat 
per a la per a la realització de pràctiques formatives en les fiscalies del 
territori de la Comunitat Valenciana”.  

ACGUV 14/2024: “Aprovar, per la seua subscripció, l’addenda al conveni 
entre la Universitat de València i l'Administració General de l'Estat (Ministeri 
de Política Territorial) i per a la realització de pràctiques externes per part 
dels estudiants de Grau i Màster d'aquesta Universitat en la Delegació del 
Govern en la Comunitat Valenciana/Subdelegació del Govern en València”.  

ACGUV 15/2024: “Aprovar, per la seua subscripció, l’addenda al conveni 
entre la Universitat de València i el Ministeri d'Inclusió, Seguretat Social i 
Migracions per a la realització de pràctiques acadèmiques externes en el 
Centre d'Acolliment a Refugiats (CAR) de Mislata, València”.  

ACGUV 16/2024: “Aprovar, per la seua subscripció, l’addenda al conveni 
entre la Universitat València i el Servicio Público de Ocupación Estatal OA per 
al desenvolupament de programes de cooperació educativa”.  

ACGUV 17/2024: “Aprovar, per la seua subscripció, l’addenda al conveni 
entre la Universitat de València i la Universitat de Barcelona, relatiu als 
pràctiques acadèmiques externes”. 
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ACGUV 18/2024: “Aprovar, per la seua subscripció, l’addenda tipus al 
conveni de col·laboració entre la Universitat de València i la Comunidad 
Autónoma de la Región de Murcia, a través de l'extinta Conselleria de 
Ocupación, Universidades, Empresa y Medio Ambiente (actualment 
Conselleria de Medio Ambiente, Universidades, Investigación y Mar Menor), 
per a la realització de pràctiques acadèmiques externes universitàries”.  

ACGUV 19/2024: “Aprovar, per la seua subscripció, el conveni de 
col·laboració entre la Universitat de València i la Junta Provincial Asociada 
de Valencia per al projecte “Espacios sin humo”.  

 

9. Torn obert de paraules. 

 

La Sra. Rectora dona la paraula al coordinador de la AGE, Víctor Herrera que vol acomiadar-

se d'aquest Consell de Govern. Recorda que ja han passat dos anys des del seu 

nomenament com a coordinador de la AGE i per al pròxim Consell de Govern és possible 

que ja no estiga al front de la coordinació. Vol agrair el treball de tot aquest Consell de 

Govern per l'estudiantat. Agrair, també a tots els degans i deganes i sobretot, a l'equip 

rectoral pel treball realitzat. Per descomptat, també agraeix a l'estudiantat per haver-lo 

triat i per representar aquests dos anys als seus companys, tant de la AGE com de 

estudiantat. A més, no dubta de que el seu substitut col·laborarà amb una política en pro 

de l'estudiantat, que els done veu i defense els seus drets allí on tinga veu i vot. 

Finalitza dient que espera coincidir amb els membres del Consell en altres espais de la 

Universitat. 

(Aplaudiments dels membres assistents al Consell de Govern) 

La Sra. Rectora li dona les gràcies al Coordinador de la AGE pel seu treball.  

A continuació, la Sra. Rectora dona la paraula a la professora Inmaculada García Robles, 

representant del PDI, que en la seua intervenció es dirigeix al Vicerector d'Ordenació 

Acadèmica i Professorat, al Vicerector de Planificació, Qualitat i Tecnologies de la 

Informació i al Consell de Govern. 

En primer lloc fa referència a la aprovació del Reglament de selecció de PDI, per adaptació 

de la LOSU. Comenta que parla en el seu nom i en el nom del professorat titular 

d'Universitat que opta, o pot optar, a una càtedra i que van veure, positivament, com es 

tractava la qüestió  a la llei, perquè a l'article 71, en l’apartat 2, quan diu que "las 

universidades establecerán programas programas de promoción interna que estén 
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dotados en el estado de gastos de presupuesto para el acceso desde la categoría de 

profesor titular y de profesor o profesora permanente laboral a otra de superior categoría" 

i comenta que continua dient "La Universidad regulará en su normativa interna el 

procedimiento a seguir en los programas de promoción interna. En todo caso, el 

procedimiento de acceso será el concurso de méritos".  

En relació al concurs de mèrits, la professora comenta que estàven esperant a veure com 

s'anava a regular això i la seua sorpresa va vindre al llegir en el reglament aprovat la 

setmana passada, quan en l'article 11 diu, en relació al procés selectiu en el cos de 

catedràtic o catedràtica d'Universitat per Promoció Interna "En els convocatòries de 

catedràtic o catedràtic d'Universitat per promoció interna, el procés selectiu serà un 

concurs de mèrits". -Fins ací, d'acord amb la LOSU-, "en el qual la Comissió valorarà el 

currículum acadèmic, docent, investigador i de gestió, per la qual cosa es consideraran els 

mèrits presentats i acreditats i la seva exposició oral i pública" . 

Esperava, diu la professora, que no hi hauria exposició pública, però els va sorprendre més 

el que hi havia a continuació: "Per tal d'avaluar les capacitats i aptituds de les persones 

candidates, la Comissió valorarà també en aquest concurs la exposició oral i pública d'una 

proposta docent i d'una proposta de línies futures d'investigació".  

És per això, que com a representant del PDI, sol·licità a la mesa negociadora que es 

comentés aquest punt, donat que sembla que aquests mèrits, més bé són propostes de 

futur. I diu que com ja s'ha aprovat, li agradaria que, en cas que hi haja una mínima 

possibilitat, es canvie aquest aspecte i quan hi ha un candidat únic que haja passat i ja per 

una oposició prèvia, s'eliminés la part de presentar aquestes propostes.  

De no ser possible, demana al vicerector que faça una mica de pedagogia sobre perquè 

s'ha pres aquesta decisió. 

La segona part de la intervenció fa referència a que en aplicació a la LOSU s’ha procedit a 

modificar els barems marc i específics dels Centres i en breu suposa que s’aprovaran al 

Consell de Govern. Sent conscient de la gran quantitat de feina que suposa baremar per 

part de les comissions de selecció, de les quals ha format part en nombroses ocasions, de 

la gran quantitat de candidats que opten a aquestes places, la professora es planteja dues 

opcions: 

La primera, que seria la ideal per ella, és que la Universitat sistematitze el procediment en 

la introducció de dades, que donaria com a resultat una autovaloració, que seria 
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corroborada per les comissions, comprovant els mèrits i incloent les atingències. Aquesta 

opció diu la professora que seria interessant, especialment quan s’ha comentant que en 

breu cal avaluar quasi mil places d'associat, el que suposa una càrrega de treball enorme.  

I si no és factible desenvolupar a curt termini aquesta plataforma, comenta la professora 

García Robles, l'alternativa seria implementar que els candidats, utilitzen un full Excel, que 

reculla els diferents apartats del barem i que permeta a la comissió de selecció valorar 

tots aqueixos mèrits per a obtenir la puntuació definitiva de cada candidat. 

I això diu que és factible perquè ja ho estan utilitzant en la Facultat de Biologia, gràcies a 

alguns professors ací presents, com Jesús Muñoz, que va desenvolupar en el seu moment 

un d'aqueixos Excel, i un altre professor de botànica, Juan Gabriel Segarra, que en va 

desenvolupar també un que s'ha estat utilitzant recentment. Explica que en aquest cas, 

l’Excel genera un full final que es correspon amb el que es publica i que es trasllada a un 

segon Excel on es fiquen tots els candidats i genera la ponderació definitiva.  

Evidentment, comenta que la cosa es complica si la comissió ha d'emplenar 134 fulles 

Excel, i que s’alleugeraria molt el procediment si el candidat entregués ja la fulla Excel 

emplenada, on ell haurà fet una valoració preliminar. 

Llavors, la petició de la professora és que en cas de no poder fer ús d’un procediment 

automatitzat digitalment, si es pot incloure un full Excel perquè el candidat l'emplene. 

La professora es posa a la disposició del Vicerector perquè valore aquest procediment. 

Evidentment, diu que en cada facultat s'haurien d'adaptar als barems específics, però en el 

seu cas, s’està fent i funciona i pot reduir moltíssim la càrrega de treball de les comissions. 

Finalment la professora es dirigeix a tot el Consell de Govern i a la Sra. Rectora en 

particular, per si pot fer alguna cosa en un futur pròxim respecte a una altra qüestió. Explica 

que molts dels presents han passat temps en aquesta universitat com a becaris sense 

cotitzar a la Seguretat Social i sense poder gaudir de molts drets per aquest motiu i que 

això tindrà un efecte negatiu sobre les bases de cotització relatives a la jubilació. La 

professora parla de entre 10 i 12 anys que s’han pogut deixar de cotitzar. 

Fent referència a les dones, explica que ni tan sols es podia optar per la prestació per 

maternitat, per no tindre cotitzats nou mesos quan vam donar a llum. Afortunadament tot 

això hui en dia ha canviat.  

D'altra banda, en 2011 comenta que va poder pagar de la seua butxaca, dos anys d'aqueixa 

cotització. No tothom va poder fer-ho en aqueix moment ni tampoc assumir el pagament.  
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La professora explica que recentment, al gener, s'ha aprovat un Reial decret, que permetrà 

que es reconeguen fins a cinc anys amb efectes retroactius, però aqueixos cinc anys hi ha 

gent que no li cobreixen tot el període, malgrat haver sigut becari predoctoral, postdoctoral 

i altres tipus de beques.  

De moment diu que no s'ha aprovat el conveni amb la Seguretat Social i no queda clar ni 

qui pagarà aquestes cotitzacions, ni si serà sense pagar res o pagant tot. Però li agradaria 

que la nostra rectora, si és possible, en la CRUE o en els fòrums en els quals això puga 

aparèixer, es posicione a favor d'aquest col·lectiu de becaris, que són milers en tot l'Estat i 

són molts, amb la finalitat d'insistir que s'haurien de reconèixer tots els anys no cotitzats, 

no sols els que corresponen a la tesi o aqueixos cinc que es permetran. 

I, d'altra banda, com que aquells anys que ja van ser pagats per cadascun i que consten en 

l'informe de vida laboral com a cotització amb conveni especial, i que va ser un temps 

dedicat en aquesta universitat, almenys que es reconeguen en els triennis.  

Acabada la intervenció, la professora García Robles agraeix a tots els membres la seua 

atenció. 

La Sra. Rectora dona la paraula al Degà de la Facultat de Ciències Socials, que també vol 

acomiadar-se perquè acaba el seu mandat en breu i diu que ha estat un plaer formar part 

d'aquest Consell i dona les gràcies especialment als degans i deganes que l'han 

acompanyat, tant els que estan com els que han estat, així com a l'Equip de Govern i a totes 

les persones que han passat per el Consell, encapçalades per la Sra. Rectora.  

Dona les gràcies i ho considera un aprenentatge i destaca que ha aprés a apreciar la 

nostra institució i a respectar no només la nostra Universitat sinó també a les persones 

que treballen en ella.  

A tot el Consell de Govern, li agraeix el seu treball i el seu compromís.  

(Aplaudiments dels membres assistents al Consell de Govern) 

La Sra. Rectora dona les gràcies al Degà per el seu treball.  

 

A continuació la Sra. Rectora dona la paraula al Degà de la Facultat de Dret que es mostra 

sorprès davant el fet que en els últims pressupostos de la Diputació de València les ajudés 

a la Universitat hagen caigut en 215.000 euros.  
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Pensa que la Universitat ha fet una aposta i un esforç per la docència d'Ontinyent, -

relacionant-ho amb l'alcaldia que ostentava l'actual del President de la Diputació- i no li 

sembla bé que el pagament sigui la reducció d'un 65% de les ajudes a la Universitat, i 

pensava que el tractament seria diferent.  

La Sra. Rectora contesta a les paraules del Degà i diu que quan va coneixer els pressuposts 

de la Diputació també es va mostrar sorpresa, i es va dirigir al seu President. Li va contestar 

que estudiaria el tema, però no li va donar més informació.  

La Sra. Rectora també es mostra sorpresa per aquest fet i es compromet a continuar 

reivindicant unes millors condicions per la Universitat de València. 

A continuació la Sra. Rectora dona la paraula al Vicerector d'Ordenació Acadèmica i 

professorat perquè conteste a la professora Inmaculada García Robles, a qui agraeix les 

seues preguntes i suggeriments. 

El Vicerector deixa clar que el Reglament encara no està aprovat pel Consell de Govern. 

Aquest reglament encara està en la fase prèvia, d'aprovació per la Mesa Negociadora -per 

unanimitat de totes les seccions sindicals- i està informat favorablement per la Comissió 

de Professorat amb una única abstenció. El Reglament, per tant, ha obtingut un consens 

molt elevat, dins del que és l'estructura de participació democràtica de la institució i, encara 

que tot és millorable i es pot canviar, recorda que la proposta encara ha de ser informada 

per la Comissió d'Estatuts i la Assessoria Jurídica. 

Quant al concurs de mèrits a què es refereix la professora, el Vicerector li contesta que la 

LOSU utilitza l'expressió "concurs de mèrits", expressió que no existeix en el procediment 

administratiu. Existeix el concurs o el concurs oposició. Entenen que la LOSU es refereix 

amb això al concurs a què fa referència la reglamentació dels empleats públics de l'Estat.  

Recorda, a més el fet que el Reial Decret que desenvolupa el sistema de concursos no diu 

res al respecte i, per tant, sembla incloure aquesta qüestió dins de la reglamentació 

general dels concursos per a l'accés a les places funcionarials, en la qual, afegeix el 

Vicerector, es preveu expressament que s'hauran de contrastar les capacitats expositives 

dels candidats i els seus projectes docents i investigadors.  

Davant la indeterminació sobre el que la LOSU entén per concurs de mèrits, la Secretaria 

General ha fet un informe jurídic en el qual s'arriba a la conclusió que és factible que la 

Universitat, tal com està fent en altres concursos de mèrits que existeixen dins de la 
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institució per promoció interna, plantege algun tipus d'aportació addicional per banda de 

les persones candidates per a valorar la seua idoneïtat al perfil de la plaça. 

Aprofita el Vicerector per tractar una qüestió que diu, està generant certa confusió, i és 

que no estem parlant d'una promoció interna de les persones de la Universitat de València. 

Qualsevol professor o professora titular o permanent laboral amb dos anys en la seua 

categoria que tinga l'acreditació a càtedra, podrà presentar-se al concurs de càtedra per 

promoció interna, sempre que siga de la especialitat de coneixement que li correspon. I 

matisa que açò es important, perquè de vegades els candidats pensen que només ells 

poden optar a la plaça. Aquesta qüestió es va plantejar en CRUE Professorat, diu el 

Vicerector, perquè aquest tema preocupa en les diferents universitats, i n'hi ha coincidència 

sobre la possibilitat d'alguna valoració addicional dels candidats per banda de la comissió 

de selecció, a més de la documentació presentada dels mèrits.  

El Vicerector continua dient que en el futur Reglament es recull que no caldrà presentar la 

proposta docent i investigadora per escrit, ja que no és tracta formalment d'un projecte 

semblant al requerit en les places de càtedra per torn lliure. 

És a dir, el que se està demanant a la persona candidata a una càtedra per promoció 

interna és que presente i expose els seus mèrits, la qual cosa donarà una idea de 

coherència sobre la seva trajectòria, i que expose també una proposta sobre la seua 

actuació docent i investigadora futura en cas de guanyar la plaça. 

A més s'ha garantit que la comissió no puga excedir-se en la valoració d'eixa part respecte 

als mèrits pròpiament dits del currículum, imposant-li unes puntuacions que són un 70% 

als mèrits i un 30% a l'exposició. 

En canvi, en el concurs a càtedra per torn lliure, els projectes docent i investigador s'han 

de presentar per escrit, estan molt clarament establerts i tenen un 50% de la nota 

respecte al total del concurs.  

Per tant, s'ha intentat amb això, diu el Vicerector, incloure en el concurs de mèrits la 

possibilitat d'una valoració més qualitativa sobre les capacitats i aptituds de la persona, 

contrastant que això no és contrari al marc legal. 

A més, explica que cal fer una pedagogia informativa a partir d'ara i és per això que agraeix 

la oportunitat que ha tingut, amb la pregunta de la professora, per aclarir davant els 

membres del Consell quin és el sentit del que es pretén.  
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El Vicerector contesta a la professora l'altra qüestió, que considera que realment no és del 

Vicerector de Planificació, Qualitat i Tecnologies de la Informació, sinó que també li 

correspon a este Vicerectorat, perquè no és un problema informàtic, és un problema de 

concepció del procés selectiu, i, per tant, respecte als suggeriments de la professora diu 

que algunes coses es tindran en compte, de fet en concret, l'ús per les persones candidates 

i les comissions de selecció de les plantilles d'Excel que s'ha plantejat. 

Però també, per donar una visió més global, diu el Vicerector que s'ha avançat a un sistema 

més informatitzat. Un sistema telemàtic de presentació dels documents, que pot semblar 

que encara és molt limitat, però que si es compara amb la situació prèvia en la qual la 

documentació es presentava tota en paper, és un avanç. Diu que s'està intentant que la 

documentació que se presenta, vaja en els capítols que toca, s'ha inclòs al reglament tota 

una sèrie de aspectes que fins ara no estaven, com que tot allò que no s'haja aportat no se 

va a valorar ni se va a demanar, aclareix que si no s'ha portat, no existeix, si no s'ha posat 

en el currículum, no existeix, encara que s'aporte. Son D'altra banda, s'establiran en les 

convocatòries una sèrie de normes per tal que les persones candidates estiguen dirigides 

formalment a presentar la documentació d'una manera determinada que simplifique la 

tasca de les comissions.  

Coincideix amb la professora García Robles en el fet que no hauria de ser cap problema 

pujar en el procediment telemàtic els models de documents que es consideren més 

adequats, a més d'intentar garantir que el marc normatiu determine com fer el 

procediment de selecció més senzill.  

Respecte a la proposta d'un sistema automatitzat d'autovaloració, pensa, des de la seva 

experiència com a i president de la Comissió de Recursos, que no seria tan útil com sembla. 

La tendència és que els candidats s'autoavaluen de forma incorrecta, cosa que du a 

recórrer en moltes ocasions la baremació, i no se simplificaria la tasca d'avaluació de la 

Comissió de selecció. 

La professora García Robles intervé per dir que la seua proposta no és tant facilitar la 

valoració al candidat, sinó perquè partir d'un Excel facilita la tasca a la comissió avaluadora. 

Ni tan sols és necessari que el candidat tinga accés a aquesta informació. Ell introduiria les 

dades i aquestes es bolcarien en un full Excel de manera automàtica. La professora 

s'ofereix per mostrar-li al Vicerector els fulls que estan utilitzant i el seu funcionament per 

si pot aportar alguna millora en el procediment.  
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El Vicerector agraeix la predisposició de la professora i informa que el tractament de les 

dades en un Excel està estudiant-se i s'està treballant en una actualització de l'aplicació 

informàtica.  

 

La Sra. Rectora pren la paraula i respecte a la cotització dels becaris i becaries, dona la 

paraula al Gerent. 

El Gerent comenta que si fem un breu repàs a la història de lo que s'ha aconseguit 

socialment en aquesta matèria, hem viscut el paradigma del canvi de la beca al contracte, 

on la beca per la seua natura és una acció de foment i el contracte estableix una relació 

laboral.  

Afegeix que tal i com diu la Sra. Rectora, tot això ha sigut possible per diferents 

modificacions i introduccions de normatives estatals que afecten bàsicament el tema del 

règim de la contractació laboral, dintre del règim de la Seguretat Social, contractació 

laboral. Ara estem vivint un moment en el qual les pràctiques també s'incorporen a la 

cotització a la seguretat social. Son guanys socials que van produint-se, diu el Gerent, però 

que prèviament tenen un referendo en la normativa.  

Respecte a les dues qüestions que comentava la professora, per una part, diu el Gerent 

que en el tema dels triennis ha de haver una norma habilitant que ho faça possible perquè 

només es pot aplicar al personal que haja tingut una relació laboral, tenint en compte que 

el trienni és un complement retributiu. 

I hi ha un concepte jurídic, diu el Gerent, que és el "reconocimiento de los servicios 

prestados", i si no es produeix una modificació en aquest concepte, a priori les pràctiques 

o els que cotitzen en el convenis especials, com ara els antics becaris que van tenir que 

dipositar diners, l'Administració no reconeixerà aquests com a serveis prestats.  

I per altra part, respecte a la incidència que puguen tindre les cotitzacions sobre les 

prestacions de jubilació, aquestes cotitzacions de períodes tan diminuts, s'aventura a dir 

que són pràcticament nul·les. Des de fa pràcticament 20 anys, els calculs per veure la base 

reguladora, que serà el motiu després de veure quin import de prestació cal tenir, són els 

dels 15 últims anys cotitzats. I a més a més, comenta que pràcticament, la majoria dels 

presents, està en la màxima cotització. Per al tant, la incidència és molt poca.  
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El Gerent pensa que és important dimensionar tots els esforços que es puguin fer i que la 

nostra Universitat pot fer una sol·licitud a través de CRUE per a mostrar aquesta situació 

i poder solidaritzar-se en altres universitats. 

Per finalitzar, a mode de resum el Gerent comenta que respecte a la qüestió del 

reconeixement dels triennis, cal que haja un canvi de normativa estatal i per altra banda, la 

incidència d'eixes cotitzacions, que caldria veure qui les ha de pagar; si la Universitat o la 

persona, ha de vindre motivada necessàriament per un canvi normatiu.  

Acabades les intervencions, la Sra. Rectora pren la paraula per donar les gràcies 

l'assistència dels presents i agraeix de nou a totes i a tots les participacions en el mateix, 

indicant que es continua treballant intensament per millorar i emplaça als membres al 

proper Consell que serà el 20 de febrer. 

No havent més intervencions, i com que no hi ha més assumptes que tractar, la Sra. 

Rectora clou la sessió, a les 11,05 hores, de la qual cosa com a Secretària General, estenc 

aquesta acta.  

 

 

 

Vist i plau 

La Sra. Rectora, 

 

 

 

María Vicenta Mestre Escrivá 
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